



## Verslag bestuursvergadering 21 oktober 2021 (bij Piet)

**Aanwezig;** Harmannus Kraal, Piet Koster, en Peter Hofschreuder (notulen).

Greet en Willem hebben wegens persoonlijke omstandigheden af moeten zeggen.

### Agenda.

De rondgestuurde de agenda wordt gebruikt.

#### 1. Verslag vergadering 8 juni en actiepunten

Er zijn geen opmerkingen over het verslag van de vorige vergadering.

#### 2. Mededelingen en ingekomen stukken

- a) Piet van Elk heeft te kennen gegeven geen afscheidsetentje te wensen, maar wel graag bij de jubileum bijeenkomst te willen zijn. Hij en Mavis hebben daarvoor een uitnodiging gekregen. Door familieomstandigheden kon Piet daar helaas alleen aanwezig zijn.
- b) In het verleden werd besloten, dat de telefoonwachten en de kerngroep de notulen meteen zouden krijgen en niet pas na goedkeuring op de volgende bestuursvergadering. (dat was daarvoor wel gebruikelijk). Snelle informatie achten wij van groter belang dan kleine wijzigingen in de notulen. De notulen zullen meteen worden rondgestuurd zodra zij klaar zijn en zijn dan ook op de website te zien. Als er wijzigingen worden doorgevoerd, wordt het exemplaar van de notulen op de website vervangen.
- c) We weten niet of de oproep om overtollige felicitatiekaarten van Greet succes heeft gehad. Zo niet, dan vragen we Greet kaarten te kopen.
- d) Er zijn een aantal vrijwilligers bij de Training Dementie geweest, waaronder de voorzitter. De training oogst veel lof van de deelnemers.
- e) De punten vanuit de telefoonwacht vergadering komen terug als agendapunten voor deze bestuursvergadering
- f) Piet zal het kennismakingsgesprek met de aangemelde nieuwe vrijwilliger uit Schaarsbergen voor zijn rekening nemen. Hij zal ook het aanvragen van een VOG ter sprake brengen. (**actie Piet**). Piet ontvangt het adres van Peter (**actie Peter**).
- g) De suggestie van Corry voor plaatsing van 1 of 2 foto's van ons jubileum met toelichting voor de rubriek **Onder Ons** in de Gelderlander wordt overgenomen. We

denken aan een foto van de band en een foto van de bijeenkomst. Eric heeft een flink aantal foto's gemaakt. Peter zal dit uitzoeken en na akkoord van Eric en de band versturen (**actie Peter**)

- h) We hebben weinig problemen met de aanpassing aan de WBTR. Peter zal een VOG voor de bestuursleden aanvragen en het Kwaliteitshandboek aanpassen. Die versie wordt dan na goedkeuring door het bestuur definitief en op de website gezet (**actie Peter**)
- i) Huishoudelijke hulp. De HVE gaat zich niet op het terrein van de huishoudelijke hulp bewegen. Daar zijn professionals voor, ook al is die hulp soms schaars.
- j) De nieuwbrieven van Alliantie/ASD worden door de secretaris aan de bestuursleden rond gestuurd.

### 3. Terugblik op de Jubileum bijeenkomst.

Er is op de gemeentepagina van Rijn en Veluwe een kort stukje over ons jubileum verschenen met foto, waarop de wethouder en de zaal te zien zijn. Het artikeltje is als bijlage 1 bij dit verslag gevoegd.

Piet wil bedankjes sturen aan Loulou Benda en haar band, wethouder Rolink en Helen Carter van de Beken. (**actie Piet**). Piet zal het adres van Loulou en Helen van Peter ontvangen (**actie Peter**)

Het spelletje met de wisselende criteria voor volgorde beviel goed. Zo kwam men met andere vrijwilligers in gesprek.

Het voorstellen van nieuwe leden werd gemist. Dit was bewust gedaan, omdat het hier een feest en geen huishoudelijke vergadering betrof. Dit voorstellen zal alsnog op de jaarvergadering in maart 2022 gebeuren, ook voor vrijwilligers die al wat langer bezig zijn en nog niet zijn geïntroduceerd. Over de jaarvergadering gesproken gaan we die gelijk inplannen en wel op **donderdag 17 maart 2022**. De plaats moet nog worden vastgesteld. Deze rouleerde altijd over de dorpskernen. Rehoboth in Heelsum, Everwijnsgoed in Renkum, de Burcht in Wolfheze zijn niet meer beschikbaar. De Poort van Doorwerth is herdoopt in Ons Middelpunt en kan wellicht aangevraagd worden via RvE. Tenslotte is er **zaal Lebrecht** in Oosterbeek. De laatste zaal lijkt nu de meest logische keuze, mits er ook een maaltijd verzorgd kan worden (net als in het verleden). De zaal zal bijtijds gereserveerd moeten worden, maar wellicht is het verstandig nog even te wachten om te zien wat het winter Corona golfje voor ons in petto heeft. Peter houdt een vinger aan de pols (**actie Peter**).

### 4. Uit de telefoonwachten vergadering.

- a. De telefoonwachten zorgen eventueel zelf, in overleg met de cliënt, voor plaatsing van de vraag in de vacaturebank van RvE, indien de vraag niet binnen de HVE opgelost kan worden.

- b. Een lezing over **Dementie** organiseren, zoals de telefoonwachten voorstellen, lijkt prematuur. De vrijwilligers hebben net de gelegenheid gehad om een tweedelige lezing door Mariska Waalewijn te volgen (voor HVE gratis). Die lezing oogstte veel lof. Een bijeenkomst zou dan op z'n vroegst in najaar 2022 georganiseerd moeten worden met bij voorkeur dezelfde spreekster. Voor het voorjaar kunnen we ijs en Corona dienende misschien eindelijk de workshop Grenzen Stellen organiseren.
- c. Navraag leert, dat vervanging van de huidige telefoon van de telefoonwachten nog niet nodig is. WhatsApp is niet per sé nodig, omdat ook van mail gebruik gemaakt kan worden. Wel is op korte termijn vervanging van de batterijen nodig. **(actie ??)**

## 5. E-herkenning en VOG

De E-herkenningsaanvraag verloopt minder snel dan gehoopt. Steeds moet er weer nieuwe informatie aangeleverd worden, waarbij er dan weer tijd overheen gaat voor dat bij de secretaris ligt. Helaas is men niet op het idee gekomen als start een lijst van benodigde zaken te geven, zodat de voorbereiding efficiënt kan gebeuren. Pas na volledige invulling van een pagina met up te loaden gegevens kom je bij de volgende vraag, waarbij je weer zaken nodig hebt. Mijn conclusie; Analoog was logischer dan digitaal, je kon gewoon even doorbladeren voor overzicht! Zodra de E-herkenning rond is (er ontbreekt nu nog een handtekening van Greet), zal het aanvragen van VOG's voor bestuursleden volgen (Vereist voor WBTR). Daarna kunnen vrijwilligers, die dit willen een VOG aanvragen. Telefoonwachten krijgen daarbij voorrang, omdat zij vaak met zeer persoonlijke zaken te maken krijgen.

## 6. Financiën.

ABN had de pas van Greet (reserve penningmeester!) op eigen initiatief geblokkeerd en een nieuwe pas voor Piet aangemaakt. Deze pas voor Piet is inmiddels weer afgevoerd. Voor Greet is opnieuw een pas aangevraagd. Hiervan heeft Harmannus nog geen bevestiging ontvangen. Dat is dan een nieuwe pas met nieuwe pincode en activeringscode. Of Greet die al ontvangen heeft en of haar legitimatie al door de bank is gecontroleerd weten we door afwezigheid van Greet niet. Deze fout van de bank, zou HVE niets mogen kosten.

Harmannus meldt de gebruikelijke uitgaven voor telefoon en bank en een declaratie van Greet, waarin de kosten voor het orkest zijn opgenomen. Daarnaast is er een declaratie van Peter voor kosten van badges en printerinkt. Er zijn weer een aantal giften van Cliënten binnen gekomen.

## 7. Rondvraag.

- a. Afscheid voormalige bestuursleden. Piet en Mavis hebben hiervoor afgezegd voor een gezamenlijk etentje. Gebruikelijk is, dat alleen het afgetreden bestuurslid wordt uitgenodigd. Omdat we in eerste instantie ook Leo hadden uitgenodigd houden we

dit zo. Wies en Leo worden door de zittende bestuursleden op privékosten vrijgehouden. HVE betaalt de drank kosten. Voor een afspraak hiertoe zullen we enkele dagen eind november prikken. **(actie Peter)**

- b. De verlenging van het Goed Geregeld certificaat is weer in gang gezet. Peter Bosmann was het vergeten. We hebben nu een 1e evaluatie bijeenkomst gepland op **vrijdag ochtend 12 november in Ons Middelpunt**, Doorwerth. Met spoed moeten 1 bestuurslid, 1 telefoonwacht en 3-5 vrijwilligers hiervoor worden uitgenodigd. Zie mail aan bestuursleden in bijlage 2.
- c. Er zijn betrekkelijk weinig vrijwilligers, die vanwege Corona nog geen hulp verlenen. Corry heeft de groep weer aangezwengeld.
- d. In het kader van de WBTR moet het Kwaliteitshandboek (ons huishoudelijk reglement) op een paar punten worden aangepast. Peter zal hier een voorstel voor doen (actie Peter) en de wijzigingen vervolgens aan de medebestuursleden voorleggen. Bij akkoord, wordt de nieuwe versie op de website gezet.

#### **11. Datum volgende vergadering.**

De volgende bestuursvergadering is voorzien op dinsdag **9 februari 9.30 uur** bij Greet Drost-Onrust, Theophile de Bockweg 20 A, 6871 EH Renkum.



## 40 jaar Hulpdienst voor Elkaar

Al 40 jaar lang zetten vrijwilligers van de Hulpdienst voor Elkaar zich in voor inwoners van de gemeente Renkum. Inwoners worden geholpen met klusjes in en om het huis of in de tuin, (samen) boodschappen doen, (begeleid) vervoer en met een telefooncirkel. Deze uiteenlopende activiteiten geven plezier voor zowel de vrijwilliger als degene die een handje geholpen wordt. Als gemeente dragen wij deze mooie initiatieven een warm hart toe. Daarom vinden wij het op een dag als deze extra belangrijk om de vrijwilligers actief bij de Hulpdienst voor Elkaar in het zonnetje te zetten. Wij verdubbelen daarom eenmalig in dit bijzondere jubileumjaar de subsidie die jaarlijks vanuit de gemeente wordt verstrekt. We hopen dat onze inwoners nog heel lang een beroep mogen doen op de Hulpdienst voor Elkaar, zodat we er mét elkaar vóór elkaar kunnen zijn.

### Meer weten?

Kijk op [www.hulpdienstvoorelkaar.nl](http://www.hulpdienstvoorelkaar.nl).

## **Bijlage 2 Mail over bijeenkomst Goed Geregeld aan bestuur.**

Beste medebestuurders,

Op de bestuursvergadering van gisteren had ik aangekondigd, dat ik weer contact op zou nemen met Peter Bosmann van RvE om de continuering van het certificaat Goed Geregeld te regelen. Inmiddels hebben de Peter's contact gehad. Wij zullen beide nagaan hoe we de eerste evaluatiebijeenkomst vorm kunnen geven.

Mijn idee is, dat we voor de zelfevaluatie in elk geval een vertegenwoordiger van het bestuur en een vertegenwoordiger van de telefoonwachten uit moeten nodigen. Daarnaast een aantal (5?) vrijwilligers, die ook de evaluatievragen voorgelegd krijgen. Hoe gieten we de selectieprocedure in het vat zonder de resultaten te beïnvloeden? In elk geval zou er wat mij betreft minstens 1 doorgewinterde vrijwilliger in moeten zitten en 1 nieuweling, die al de nodige ervaring heeft opgedaan (Ingrid Wolfs?). Zelf zal ik waarschijnlijk moeten notuleren, dus wordt ook een ander bestuurslid gevraagd. Peter Bosmann zal onafhankelijk voorzitter zijn (om niet) en kan ook het zaaltje regelen. Dat wordt dan **Ons Middelpunt** in Doorwerth.

Suggesties voor kandidaten die **vrijdag-ochtend 12 november** kunnen?